
 

Referat af bestyrelsesmøde  
 

 

Bestyrelsesmøde/teams-møde tirsdag den 13. maj 2025 kl. 19 
 
Til stede hos LD: Ole Vinberg Larsen/OVL, Jørgen Koesgaard/JKO, Camilla Eldur/CE, Henning 
Sønderby / HS, Jørgen Petersen / JT, Lone Dyekjær/LD  
  

Deltagere via Teams: Rasmus Just Christensen / RJC 
 

Dagsorden: 
1. Præsentation og konstituering af bestyrelsen 

2. Godkendelse af dagsorden 
3. Godkendelse af sidste referat  

4. Meddelelser fra formanden 
5. Projekt spuling 

a. Afregning med rørejere 
b. Grøfteinspektion 

6. Medlemsundersøgelse – se mail fra Klitten 15/4 
7. Vandafledning - Tre-Lyng – se mail fra Jakob Himmelstrup 15/4 
8. Vandafledning - Team Gudmindrup Vandgruppe - se mail fra mig 17/4 

a. Opdatering 
b. Evt. medlemskab af SAGT 

9.  Veje 
10. Økonomi 
11. Området 

a. Matrikulering og servitutter 
12. Hjemmeside 
13. Næste bestyrelsesmøde 
14. Eventuelt 

  

Ad 1. 
Velkomst v. OVL og præsentation af bestyrelsesmedlemmerne.  

Bestyrelsens konstitution:  
Formand - OVL  

Næstformand kontaktperson vedr. rør og grøfter – CE  
Kasserer – JKO 
Kontaktperson vedr. vandafledningsprojektet med Tre Lyng - RJC 
Sekretær – LD 
 
Ad 2 
Dagsorden godkendt. 
 
Ad 3 

 



 

Referat godkendt. 

 
Ad 4. 
OVL har fået en henvendelse om problemer med støvende veje – bliver der vandet veje. 
Bestyrelsen ser på mulige løsninger. 
 
Ad 5. 

a. Alle implicerede har betalt til den koordinerede rørspuling i vinteren 2025. Der 
tages senere på året stilling til, om rørene skal spules igen i efteråret eller kan vente 
til næste forår. 

b. Før bestyrelsesmødet var bestyrelsen på cykeltur og så på grøfternes stand i dele af 
den østlige nord-sydgående grøftestreng. Nogle grøfter mangler oprensning. De 

fleste grøfter generelt i foreningen kunne med effekt have gavn af ca. 20 cm 
opgravning af bundslam, hvilket der opfordres til. Grøftebunden skal ligge ca. 10 cm 

under bunden af røret. Bestyrelsen sender breve ud. De som har renset grøfter og 
opgravet bundslam, kan se bort fra denne skrivelse.  

 
Ad 6. 

Bestyrelsen drøftede forskellige synspunkter på at lave en medlemsundersøgelse om 
vandproblemer på grundene. Efter drøftelse besluttede bestyrelsen v. OVL at rette henvendelse til 

3 Lyng, som angiveligt har udført en medlemsundersøgelse mhp. at høre om deres formål med 
undersøgelsen, og hvad der er blevet spurgt om.  

 
Ad 7. 

3 Lyng skal spørges til, hvor de i foråret har været i gang med rørspuling og rodskæring samt 
grøfteoprensning, og hvad planerne desangående er for det kommende efterår. 
Bestyrelsen indhenter navn på den observatør fra 3 Lyng, som de har valgt til at indgå i 
Gudmindrup Vandgruppe. OVL retter henvendelse. 

 

Bestyrelsen vil foreslå et opfølgende møde med Gry Jensen/OK. Formålet skulle være at få 
vejledning i mulige forebyggende løsninger til afhjælpning, hvis der kommer større vandmængder. 

Ligeledes ønskes at få vejledning til muligheder for at gennemføre projekter. OVL kontakter Gry 
Jensen.   

 
Ad 8. 

c. OVL informerede, at der nu indhentes en pris og tilbud for målinger, inden en pris 
på en pumpestation ved Gærde å kan etableres. 

d. Medlemskab af SAGT afventer. 
 

Ad 9. 
Vejene er generelt rimelige pga. det gode vejr. Det er planlagt at ordne vejene i uge 22. 

Langt om længe er kommunen startet på at ordne Gudmindrup Strandvej, så vores henvendelse 
har båret frugt.  

 
Ad 10.  
Nogle medlemmer mangler stadig at melde sig til PBS-ordning mhp. betaling af kontingent til GF, 

så de slipper for ekstra gebyr som meddelt på generalforsamlingen. 
Ud over et mindre tilgodehavende fra tidligere år, er der ikke nogen uforudsete omkostninger.  

 



 

Ad 11. 

Forståelser vedr. diverse servitutter blev vendt.  
 
Ad 12.  
OVL er ny web-redaktør. 
 
Ad 13. 
Næste bestyrelsesmøde er søndag d 21/9 kl. 10-12.  
 
Ad 14. 
Intet  
 

God sommer 
Venlig hilsen 

 
Lone Dyekjær 

Sekretær   
 

 


